
 

 

 

 

Doarpsbelang Jelsum-Koarnjum 

Notulen Jaarvergadering donderdag 23 november 2023 

 
Locatie: Dorpshuis De Bining 20:00 uur 

 

Aanwezige: 

Leden: 34 dorpsbewoners (volgens presentielijst) 

Externe: Nico Kelderhuis (gemeente Leeuwarden) 

Namens het bestuur: Roel Hooijenga, Germ de Jong, Nico Groenewegen, Sandra van der 

Meer, Harmke Dijkstra-Kingma 

      

1. Opening en mededelingen 

Roel opent de vergadering en verwelkomt de aanwezigen 

Afgemeld zijn Hein de Haan en Bram Louwerse 

Dhr. Louwerse heeft onze vragen schriftelijk beantwoord. 

Dhr. Rijpstra, mededeling Parkeerproblemen Jelsum bocht Skierhusterwei-Aldlansdyk 

2. Vaststelling agenda 

De agenda is vastgesteld. 

3. Notulen jaarvergadering 24 november 2022 

Roel geeft aan dat er gehoor gegeven is aan meer communicatie. Zie o.a. de laatste 

Doarpsbelang berichten in de Flapút. 

De app voor meldingen is aangepast zie www.leeuwarden.nl/signalen 

 

De notulen zijn vastgesteld. 

4. Jaarverslag van de secretaris 

Nico leest het jaarverslag voor. 

5. Financieel jaarverslag penningmeester 

Germ geeft toelichting. Gedeelte van het vermogen is gereserveerd voor speeltuin Koarnjum 

en Jelsum. Zandbak in Jelsum komt te vervallen i.v.m. certificering en nieuwe regelgeving. 

Corrie vraagt waarom de Flapút bijdrage (in de begroting) voor aankomend jaar afwijkt. 



Germ komt hier op terug. Rutger stelt een vraag over de subsidie voorwaarden. I.v.m. 

eenmalige activiteiten en het dorpsfeest. Reactie voor ieder (dorps)feest of activiteit kan er 

een nieuwe subsidieaanvraag worden ingediend. 

6. Verslag kascommissie de mevr. Sjoukje Veldman-van der Leest en Griet Kuipers 

Er wordt akkoord gegeven door de kascommissie. 

7. Benoeming nieuw kascommissie lid 

Bob Rijpstra gezamenlijk met Sjoukje Veldman-van der Leest zijn de kascommissieleden voor 

2024. 

8. Gemeente Leeuwarden (uitleg groenonderhoud door Nico Kelderhuis) 

Er volgt nog een inventarisatie ronde met Jan Loutenbach 

Dhr. Kelderhuis geeft een presentatie en uitleg over groen onderhoud binnen de gemeente. 

Maaikaarten staan op de website van de gemeente Leeuwarden.  

Vraag over duizendknoop. Een apart team voor bestrijding kan worden gemeld via 14058. 

Aankomende jaren 

Ben van de Meer stelt een vraag over bosplantsoen Hoatse de Jongstrjitte.  

Douwe, onkruid en lekke banden i.v.m. onkruidbestrijding door staalborstels. Er is wisselend 

beleid soms ook met kokend water. 

- Pauze - 

Gerard Veldman, Titus Sinnema, Geert Beeksma, Annigje Dijkstra en sluiten aan. 

9. Besluit voorstel contributie DB van €3,50 naar €5,- per 1-1-2024 

Geen bezwaar voor contributie aanpassing naar €5,- 

10. Nieuws uit de COVM; door de heer G. Veldman 

Avondvliegen gaat terug naar 5 weken per jaar (voorheen 14 weken). Dit is mogelijk door de 

F-35 simulator. QRA (Quick Reaction Alert) aankomend jaar voor het eerst vanaf Leeuwarden 

en met de F-35. Aankomend jaar is er ook een oefenperiode in Amerika. WIC training in 

2024, met name de laatste maand veel overlast. Geen Frisian Flag in 2024. Onderzoek 

beperken max. geluidsniveau loopt en zit nu in 3e fase. Jaap Keizer stelt een vraag over 

status isolatie. Hier wordt aan gewerkt . Binnen de auditcommissie is er aandacht voor max. 

geluidsniveau bij de fietspaden. Er is een inventarisatie geweest m.b.t. de schooltijden.  

Sander stelt een vraag over de isolatie. Vele ramen zijn versleten. De inzet is dat ruimhartig 

te doen. Roel geeft aan dat er ook ISDE subsidie is voor tripple glas. Opmerking, niet alle 

kozijnen zijn geschikt voor tripple glas.  

11. Stand van zaken zonnepark; door de heer R. Bijlsma 

Het idee en project zonnepark loopt inmiddels 7 jaar. Gaat om circa 12 hectare grond. 

Zonnepark moet via openbare aanbesteding. Begeleiding via Equans is inmiddels rond.  

De openbare aanbesteding wordt verwacht in 2024. Een afgevaardigde vanuit ieder 

dorpsbelang is hiervoor nodig. Kosten kan via een bankfinanciering, maar ook via aandelen 



of certificaten (zoals bijvoorbeeld zonnepark Ameland). Een deel van de opwek gaat naar de 

vliegbasis. Naar verwachting 60/40 verhouding. Intentie is om (de eventuele) winst te steken 

in een fonds. Denk aan subsidies of duurzame projecten. Mogelijk is om de bestaande 

coöperatie van Marssum groter te maken. De entiteit is nog niet volledig uitgekristalliseerd. 

Ook de exacte voorwaarden voor de aanbesteding zijn nog onbekend. Opmerking van 

omwonende is geen voorstander i.v.m. overbelasting van het stroomnetwerk. Reactie 

Rutger, de netverzwaring ligt inmiddels al bij de vliegbasis. Dit park heeft geen invloed op 

zonnepanelen voor omwonenden. Verbod op zonneparken op landbouwgrond, hiervoor is 

een uitzondering omdat het land niet gebruikt kan worden voor landbouw of akkerbouw. 

Natuurontwikkeling op dit land is ook niet wenselijk. Is de vraag naar stroom er? 60% van de 

stroom wordt direct door de vliegbasis gebruikt. Mogelijk voor ontwikkeling in waterstof 

opslag? Geert stelt de vraag of de eventuele winst niet individueel is. Reactie, dat hangt af 

van de financiering en hierover is nog geen keuze gemaakt. 

 

12. Rondvraag  

Jannie, veiligheid Skeltedyk en parkeren. Roel zal actie ondernemen om omwonende hierop 

aan te spreken.  

Albert Sinnema, Skierhusterwei wordt aangepakt. Opnieuw bestrating en bermverharding.   

Ben, speeltuin groenonderhoud Jelsum.  

Ben, speeltuin zandbak. Jelsum vervanging zal plaatsvinden na Koarnjum. Ben vindt dat 

vervanging van zandbak niet jaren kan wachten. 

Bob Rijpstra over parkeerproblemen in Jelsum. Gemeente ziet geen mogelijkheid voor extra 

parkeergelegenheid. Dit is tegen de regelgeving (parkeerafstand vanaf de kruising). Dit punt 

is ook vorig jaar aangekaart door Hans Rijpstra. Roel maakt hier een actiepunt van. 

Roel leest de diverse reacties vanuit de gemeente over de aandachtspunten aangedragen 

door Dorpsbelang en dorpsbewoners.  

 

13. Sluiting 

Roel sluit de vergadering om 22:20 uur 

 


